

Certificate of Registration as of 23 June 2014

(available at the homepage of Austrian Federal Register of Associations <http://zvr.bmi.gv.at> by entering the ZVR number 918790591)

Vereinsregisterauszug zum Stichtag 23.06.2014

		Allgemeine Daten	General Data	
Responsible Public authority	Zuständigkeit	Kärnten LPD sich.- u verwaltpol. Angel. SVA	Directorate Klagenfurt of Austrian Federal Police Authority	
Registration number	ZVR-Zahl	918790591		
		Vereinsdaten	Data about the Association	
	Name	International Association for the Advancement of Innovative Approaches to Global Challenges (IAAI), deutsch: Internationale Vereinigung zur Förderung innovativer Ansätze der Auseinandersetzung mit globalen Herausforderungen		
Seat/Headquarter	Sitz	Klagenfurt am Wörthersee		
	c/o	Keine Eintragung gespeichert		
Mailing Address	Zustellanschrift	9020 Klagenfurt am Wörthersee, Neuer PI		
Country	Land	Österreich		
Date of Foundation	Entstehungsdatum	05.04.2017		
	statutenmäßige Vertretungsregelung	Der/die Obmann/Obfrau und der/die Generalsekretär/in vertreten den Verein nach außen. Schriftliche Ausfertigungen des Vereins bedürfen zu ihrer Gültigkeit der Unterschriften des/der Obmanns/Obfrau und des/der Generalsekretärs/in. Im Fall der Verhinderung treten an die Stelle des/der Obmanns/Obfrau, des Generalsekretärs/der Generalsekretärin ihre Stellvertreter/innen.		
Representation of the Association according to the Bylaws		The President as well as the Secretary general act as official representatives of the association. The president signs with the Secretary General jointly contracts for the association. In case of absence of the president or secretary general the vice president and deputy secretary general take over the respective tasks		
		Organschaftliche Vertreter	Legal Representatives of the Association	
		Obmann		
Term (Duration of representation)	Vertretungsbefugnis (Funktionsperiode)	05.06.2014 - 04.06.2016		
Family name	Familienname	Platzer		
First name	Vorname	Michael		
Academic title	Titel	Keine Eintragung gespeichert		
		Obmann Stellvertreter		
		Vice President		
	Vertretungsbefugnis (Funktionsperiode)	05.06.2014 - 04.06.2016		
	Familienname	Karkara		
	Vorname	Ravi		
	Titel	Keine Eintragung gespeichert		
		Generalsekretär		
		Secretary General		
	Vertretungsbefugnis (Funktionsperiode)	05.06.2014 - 04.06.2016		
	Familienname	Polzer		
	Vorname	Miroslav		
	Titel	Keine Eintragung gespeichert		
		Generalsekretär-Stv.		
		Deputy Secretary General		
	Vertretungsbefugnis (Funktionsperiode)	05.06.2014 - 04.06.2016		
	Familienname	Antonovic		
	Vorname	Sandra		
	Titel	Keine Eintragung gespeichert		
		Hinweise	Notes	
This certificate of registration contains information about persons who are entitled to legally represent the association as founders or curators ("Abwickler") in the sense of Art 2 (5) and Art 30 (1) of Austrian Law on Associations or as bearers of administrative functions of the associations according to the bylaws of the associations. The information is based- with the exception of the data regarding the curator – also on data provided by the respective persons and on data provided by the association regarding the provisions for legal representation in the bylaws. As such with this certificate can not be certified in a legally binding form that the listed persons actually fulfill these functions legally or have done so in the past.		<p>Dieser Auszug enthält Angaben über jene Personen, welche als Gründer oder Abwickler auf Grund des Gesetzes (§§ 2 Abs 2 bzw 30 Abs 1 VerG) oder als organschaftliche Vertreter nach den Vereinsstatuten zur Vertretung des Vereins nach außen befugt sind.</p> <p>Mit Ausnahme der Vertretung durch einen behördlich bestellten Abwickler stützt sich diese Auskunft auch auf Angaben der betreffenden Personen bzw des Vereins über seine Vertretungsverhältnisse und auf die Vertretungsregelung in den vorliegenden Vereinsstatuten.</p> <p>Insofern wird damit weder mit verbindlicher Wirkung festgestellt noch bestätigt, dass die genannten Personen auch tatsächlich diese Funktionen rechtsgültig innehaben oder hatten.</p>		

Trust in the provided information is protected by law as so far as the respective person had not been in the position that he/she knew or should have known its incorrectness (Art 17 (8) Law on Associations)

Das Vertrauen auf die Richtigkeit dieser Auskunft ist soweit geschützt, als nicht jemand ihre Unrichtigkeit kennt oder kennen muss (§ 17 Abs 8 VerG).


Issued by

Aussteller **BUNDESMINISTERIUM F.INNERES ABT.IV/2 IT-MS**

Austrian Federal Ministry of the Interior, Dep IV/2 IT - MS

Date and time

Tagesdatum \ Uhrzeit **Montag 23.Juni 2014 \ 16:59:36**

Signaturwert	HYbRV3BmLvwmSRWyCuugKK15IPX+RAoMMNvbHe8dyKiWRt5UeqoAhb8cbJgKluFYvVgpBlL2zf23r1WG2Op/FpDDk7lQS0Oxz6q93kLEj0F21xck9xTyRLUwtKB5sINqS6Z1LuTx/pGM8E9nYZQV1sZb6f2I2gcE6u4UI1lv e//XH91Hvh/YeZ75WILNWMhNFSyYvXWL1V5SurFPS4bGo4XUWkWLSJqD6CoWry+7sFwkDfnszV3FeabrF5AZ HI86Ui5t9F7pJblFNGno33p00jKB8QYTzAbQqIsDKYiilyprbLoptmssbwL91N3gZlGc5HZuPdu5XReWz7it RGxyMA==	
	Datum/Zeit-UTC	2014-06-23T16:59:38+02:00
	Aussteller-Zertifikat	CN=a-sign-corporate-light-02,OU=a-sign-corporate-light-02,O=A-Trust Ges. f. Sicherheitssysteme im elektr. Datenverkehr GmbH,C=AT
	Serien-Nr.	465297
	Methode	urn:pdfsigfilter:bka.gv.at:binaer:v1.1.0
	Parameter	etsi-bka-moa-1.0
Informationen zur Prüfung der elektronischen Signatur finden Sie unter: https://www.signaturpruefung.gv.at . Eine Verifizierung des Ausdruckes kann bei der ausstellenden Behörde/Dienststelle erfolgen.		
Dieses Dokument wurde amtssigniert.		This document has been officially signed

Information to check the electronic signature can be obtained at <https://signaturpruefung.gv.at>